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A Bizottságunk 2008-ban 10 ülés során összesen 220 határozatot hozott. 
 
A költségvetés tervezésekor elsődleges szempont volt a kötelezően ellátandó feladatokra a 
megfelelő források biztosítása. Bizottságunk új kötelezettségeket csak akkor vállalt, ha az 
nem veszélyeztette az önkormányzat költségvetésének teljesülését. Kiemelten kezeltük a 
pályázati önrészek folyamatos biztosítását.  
 Többször foglalkozott a bizottság a VSZ Zrt. tevékenységével, az önkormányzat 
legjelentősebb gazdasági társaságával. A cég jelentős ingó és ingatlan vagyonnal rendelkezik, 
továbbá szolgáltatásai útján valamennyi szentendrei polgárral kapcsolatba kerül.  
A szolgáltatások javítása érdekében a bizottság több javaslatot tett. A vezetőváltás után a cég 
pénzügyileg stabilizálódott újrastrukturálódott, belső szabályzatait módosította,  
önköltségszámítási szabályzatát a bizottságunk is véleményezte. 
 Minden bizottsági tag felkészülten, a város érdekeit szem előtt tartva végezte munkáját. Az 
előterjesztések tárgyalásakor lehetőség szerint olyan javaslatokat építettünk a határozatokba, 
amely minden tag véleményét tükrözte.  
 2008-ban a Képviselő-testület által ránk ruházott hatásköreink tovább bővültek. 
 
A bizottsági tagok közül Magyar Judit és Fülöp Zsolt kivált, helyüket Radványi G. Levente és 
Dicső Zoltán vette át. 
 
A kiemelt legfontosabb javaslataink az alábbiak voltak:  a távhővel ellátott lakóépületek lakásonkénti  hőfogyasztásának szabályozására és 

mérésére alkalmas eszközök beszerelésének támogatására készült pályázati kiírást 
támogattuk (ÖKO-program) és az iparosított technológiával épült lakóépületek, valamint a 
termofor kémények felújítására készített pályázati kiírását elfogadtuk,  támogattuk az átmeneti lakások lakbérének csökkentését. 

 
Az önkormányzat pénzügyi lehetősége az állami újraelosztástól nagy mértékben függ.  
A normatívák reál értékben folyamatosan csökkennek, míg a kötelezően ellátandó feladatok 
száma nő. Az iskolák megyei támogatásának jelentős csökkenése az önkormányzatnak – a 
színvonal megőrzése érdekében – többletkiadást jelent. 
 
A nehéz anyagi helyzeten javítani a belső és külső lehetőségek jobb kihasználásával lehet. 
Bizottságunk ezért tartja fontosnak: 

- az együttműködést a kistérség többi önkormányzatával, 
- a pályázati lehetőségek minél hatékonyabb kihasználását, 
- a vállalkozói tőke bevonását, 
- az adó bevételek teljesülését, 
- az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodást. 
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